
 

 

 

 

 

 

 

 

 
Notulen vergadering Wijkraad Binnenstad 22 februari 2023  
Presentielijst 
 
 
Wijkraadsleden 
 

Tinka Nas aanwezig 
 

Frank van den Berg afwezig 
 

Ria Tel voorzitter aanwezig 
 

Marijke Overdijk (aspirant lid) aanwezig 
 

Eric Siereveld (aspirant lid)                                              aanwezig 
      

      Marjan Zoon (aspirant lid)                                                    aanwezig 
     

                                                                                     Cees de Bruin  (aspirant lid; notulen) aanwezig 

 
Bezoekers 
Carina van Vlerken, Jan Bultman, Maartje Breed, Jeroen van Helsdingen, Gijs Brands, Joost van Rijmenam, 
Joris Krouwels, Denny Marbus 

 

 
1. Opening, voorstellen nieuwe aspirant wijkraadsleden. 

 
 Voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Aspirant wijkraadleden zijn allen aanwezig en    
 stellen zich voor. Introductie nieuw aspirant wijkraadslid Marjan Zoon.  

 

 
2. Mededelingen: 
 

Ria deelt mee dat, met de komst van een 4-tal aspirant wijkraadleden, de Wijkraad Binnenstad Haarlem weer 

op volle sterkte is en dat er op korte termijn geen behoefte is aan nieuwe aspirant-leden. 

De jaarvergadering zal plaatsvinden op woensdag 29 maart. Zoals gebruikelijk zal er, naast o.a. de presentatie 

van het jaarverslag, ruimte zijn om van gedachten te wisselen over een bepaald thema. Het thema van dit 

jaar is: blijft de binnenstad nog wel bewoonbaar? Is er nog plek voor de bewoners in de binnenstad ?        

Gast dit jaar: wethouder Eva de Raadt.



 

Maandag 20 februari heeft er een gesprek plaatsgevonden tussen bewoners van de Lange Herenstraat en de 
Gemeente over plaatsing van plantenbakken met als doel de huidige verkeersoverlast te beperken. 

 
 

3. Notulen 25 januari 2023 
De notulen staan op de website. Een aantal onderwerpen komt vandaag terug op de agenda. 

Overlast van bussen Parklaan 

  Bewoners uit de Jansstraat ervaren veel overlast van de elektrische bussen. Het lijkt erop dat een deel van de    

  overlast toe te schrijven is aan een van de putten. De omwonenden wachten op herstelwerkzaamheden door    

  de Gemeente. In afwachting hiervan hebben zij een enquête gehouden met als doel het verzamelen van data.  

  Frank van den Berg denkt actief mee. 

 

4. Van Wijkraad naar Wijkplatform. 
 

  Gemeente zet in op de transitie: van wijkraad naar wijkplatform. Het jaar 2023 is een overgangsjaar. Overleg   
  tussen de verschillende wijkraden en gemeente. Eerste bijeenkomst was op 6 februari 2023.  Nog geen  
  verslag. Insteek is dat er een kerngroep blijft voor het borgen van de aanwezige expertise. Van verticaal naar  
  horizontaal. Tot op heden nog niets concreet. Opzet nog onduidelijk. Belangrijk dat bewoners stem laten horen.  
  In maart 2de bijeenkomst voor concrete inrichtingsvragen.   
  Hoeveel mensen in het platform? Vraag dan wel probleemgestuurd.  
  Met vaste kern? Op postcodegebied en niet op probleem? Wie stuurt wat aan?  
  Moet verder nog uitgewerkt worden.  Wijkraad zal proberen de belangen van de bewoners te behartigen. 
  Vanaf nu in de portefeuille van Marjan Zoon. 
 
 
5. Centrum Management Groep (CMG) 
 
  De Centrum Management Groep CMG bestaat uit 9 partijen. Het Convenant Binnenstad Haarlem 2023-2027    
  is op 1 feb 2023 ondertekend door 4 van de 9 partijen (gemeente, horeca, ondernemers, eigenaren), die  
  zich ook committeren aan de afspraken. De andere 5 partijen, waaronder de wijkraad, hebben mede  
  ondertekend omdat ze akkoord gaan met de voorgestelde aanpak. In het Convenant komen o.a. aan de orde  
  bereikbaarheid, integrale aanpak van leegstand, vergroening. Namens de gemeente tekende wethouder  
  Robert Berkhout.  
 

  Opmerkingen wijkraad: De normen voor (geluids)overlast zijn nog niet gedefinieerd (zie agendapunt 6) 
  Citaat: “De balans tussen wonen, werken en recreëren moet voor alle binnenstadspartijen aanvaardbaar blijven  
  bij economische versterkingen en vernieuwingen. De leefbaarheid wordt altijd meegewogen bij beslissingen over    
  nieuwe concepten; bij uitbreiding terrassen; particuliere vakantieverhuur en verruiming openings- en  
  sluitingstijden. 

 

6.  Evenementen 
 

Het huidige evenementenbeleid bestreek de periode 2018 – 2022 en liep eind vorig jaar af. Echter, hierin 

zijn geluidsnormen niet gedefinieerd. Als het huidige beleid verlengd wordt, wil de wijkraad graag 

geluidsnormen opgenomen hebben. Probleem is hierbij dat elke locatie ingemeten dient te worden en 

daarvoor moet budget worden vrij gemaakt. 

Marijke is hierover in gesprek met evenementen coördinator Wouter Maes 

 
 
 



 

 
 

  7.Terrassen 
 

Op 10 februari 2022 heeft de wijkraad bij de commissie bestuur ingesproken met het volgende 

verzoek: 

1. Alle permanente en tijdelijke terrassen rond de Grote Kerk wet te laten halen, de ten onrechte 

verleende vergunning uit 2014 in te trekken en geen nieuwe vergunningen te verlenen; 

2. De regels voor terrassen te handhaven en op te treden tegen overtredingen, zowel in 

coronatijd als daarna, en dat niet alleen als bewoners overtredingen melden maar ook op 

eigen initiatief; 

3. De uitbreiding van de terrassen, die nu geldt tot 1 oktober 2022, af te schaffen zodra geen 

anderhalve meter afstand meer gehouden hoeft te worden. 

  Op maandag 13 februari 2023 heeft er een informatie- en inspraakmiddag verruiming horecaterrassen   

  plaats gevonden. Tijdens deze bijeenkomst werd duidelijk welke richting de Gemeente op wil.  

  Standpunt wijkraad: huidige regels zijn niet verkeerd maar er is geen handhaving. Ook is er te weinig  

  aandacht voor slechtziende en mindervalide passanten. Handhaving (VictorWahlman) heeft de  

  huidige verleende vergunningen in kaart gebracht n.a.v. de vragen van KHN om maatwerk. 

  Joris Krouwels: mochten er (technische)vragen zijn vanuit de wijkraad, laat het mij dan weten. 

  Tijdlijn: 7 maart (Raad) en 23 maart/13 april (commissie bestuur).  

 

8.Verkeer, max 30 km/u 
 

  Vast woordvoerder voor dit onderwerp (Frank van den Berg) wegens ziekte afwezig. 

  Standpunt wijkraad: heel centrum 30 kilometer.  Landelijk beleid is van 50 naar 30 kilometer. Plan   

  van aanpak Gemeente Haarlem is: 30 kilometer de norm. Maar met uitzonderingen. Er is nog veel   

  onduidelijk. Gemeente zit vast aan afspraken met provincies en vervoerders.  Ook speelt geld 

  voor de herinrichting een rol. 

 

  9. Rondvraag 
 

Een van de aanwezigen vraagt hoe het zit met de vergunningen voor Koningsdag. Vorige jaar was een 

slechte ervaring. Advies van de wijkraad is om de bekendmakingen Gemeente Haarlem in de gaten te 

houden en in geval van twijfel telefonisch contact op de nemen met de Gemeente. Ook is er een vraag/ 

opmerking van de kant van KHN met betrekking tot de overlastsituatie in de Smedestraat. Schuld komt 

bij de ondernemers terecht maar hoe verander je het (overlast)gedrag van de bezoekers. Waarom geen 

handhaving op bepaalde punten/momenten. Verzoek om (her)invoering Sus-teams en verruiming 

handhaving door opschuiven in de tijd.  

 

10. Sluiting 
 

 Ria dankt alle aanwezigen voor hun komst en hun inbreng. Volgende (jaar)vergadering 29 maart 2023.
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